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 BILAG 5 

Teknik- og Miljøforvaltningen 
 
 
 
 
 
Teknik- og Miljøforvaltningen har den 27. februar 2012 bedt 

lokaludvalget om et høringssvar om cykelstiprojekter for Gothersgade 

og Bremerholm med svarfrist den 30. marts. 

 

Borgerdialog 

Lokaludvalget har givet borgerne mulighed for at kommentere på 

projekterne på lokaludvalgets hjemmeside frem til den 23. marts. Der 

er ikke kommet nogen kommentarer. 

Derudover er vi bekendt med, at forvaltningen har kontakt til Dansk 

Cyklistforbunds Københavnsafdeling om sagen. 

 

Lokaludvalgets holdning 

Vi vil gerne rose selve initiativet til at skabe nogle gode 

cykeltransportveje gennem Middelalderbyen/Indre By, der kan sikre, 

at man kan benytte et miljørigtigt transportmiddel uden frygt for at 

komme i klemme mellem fodgængere og bilister på de smalle gader i 

den gamle bydel. Disse cykelprojekter oplever vi som første skridt til 

at løse cykelstibehovene i hele dette område med en sammenhæng til 

den kommende bro over Inderhavnen. 

Når det er sagt, må vi desværre tilføje, at det ikke virker trygt at cykle 
mod færdselsretningen på en cykelbane i Bremerholm, når der ikke er 
en forhøjet kant, ligesom man kan frygte, at cykelbanen anvendes til 
parkering af biler og varevogne. I Vendersgade ved Torvehallerne og i 
Løngangsstræde kan man se eksempler på, at cykelbanen anvendes til 
parkering af biler og varevogne. 
 
Man risikerer, at cykelbanen ikke vil blive brugt i den grad, man 
havde håbet på, og dermed ikke blive en succes, hvis man kun gør et 
halvt arbejde. 

Der mangler en cykelsti eller blå bane-markering, hvis man kører mod 
bilernes retning på Kgs. Nytorv mod Nyhavn og vil til venstre ad 
Bredgade.  
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Og så mener vi selvfølgelig, at der skal afsættes midler til 
gennemførelse af en samlet medstrømscykelsti i Bremerholm nu.  

 

Med venlig hilsen 

Bent Lohmann, 

formand 

 
 


